
12. Interpelacia poslanca Narodnej rady Slovenskej republiky Martina Beluskeho na 
ministra vnutra Slovenskej republiky Romana Mikulca podana 6. decembra 2022 vo 
veci vybudovania stanoveho mestecka pre migrantov zo Syrie



Prilohy:

Vazeny pan minister,

4. Kol’ko stanovych mesteciek sa planuje zriadif a v akych lokalitach?

5. S akou kapacitou sa v buducnosti v stanovom mestecku/stanovych mesteckach pocita?

Martin Belusky
poslanec Narodnej rady Slovenskej republiky

pik. Ing. Roman Mikulec, MSc. 
minister vnutra Slovenskej republiky 
Ministerstvo vnutra Slovenskej republiky 
Pribinova 2
812 72 Bratislava

2. Ak nejde o iniciativu ministerstva vnutram ide o osobnu iniciativu zamestnancov 
Okresneho liradii Hava, menovite vediicej odboru krizoveho riadenia Okresneho uradu Hava 
Mgr. Kvetoslavy Casarovej a jej nadriadenej prednostky Okresneho uradu Hava Mgr. Ing. 
Aleny Hanusovej?

3. Z akeho dovodu sa pripravuje stanove mestecko pre nelegalnych migrantov namiesto 
efektivneho strazenia hranic ako to robia napr. v Ceskej republike?

Podl’a e-mailu, ktory dna 1. 12. 2022 odoslala veduca odboru krizoveho riadenia 
Okresneho uradu Hava Mgr. Kvetoslava Casarova niekol’kym starostom obci v okrese Hava, 
Okresny urad Hava ziada o vytypovanie moznej lokality na vybudovanie stanoveho mestecka 
pre migrantov zo Syrie.

Tato informacia legitimne poburila siroku verejnost’ nielen z okresu Hava. Snaha 
o ututlanie tejto informacia ako aj odmietnutie komunikacie s verejnosfou a poslancami NR SR 
vyvolava niekol’ko otazok:

V siilade s cl. 80 Ustavy Slovenskej republiky a § 129 zakona o rokovacom poriadku 
si Vam dovol’ujem podaf nasledovmi interpelaciu.

1. Ide pri hl’adani miesta na budiici stanovy tabor o iniciativu ministerstva vnutra? Ktory litvar 
na ministerstve riadi a organizuje budovanie stanovych mesteciek?

KANCELA'RIA predsedu 
nARODNE,; RADY SIDVENSKEJ REPUBLIKY 
Datum 
zaes’iiJovania:

Cfslospi 
Listy;

7. Ako sa planuje ministerstvo vnutra a policajny zbor v buducnosti vysporiadaf s d’alsim 
prilivom nelegalnych migrantov na uzemie Slovenskej republiky?

6. Preco nie je verejnosf riadnym sposobom o danych krokoch vo veci zriad’ovania stanovych 
mesteciek riadne informovana?
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Ing. Martin Belusk;^ PhD. 
poslanec N^'SR


